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Before the world knew that Bruce Banner is the Hulk. Before Bruce had confessed his
love to Betty Ross. Before the Hulk was green... there was Hulk: Gray. Bruce Banner's
life was torn apart by the explosion of the Gamma Bomb. From that moment on, he
unleashed the strongest creature on Earth - The Incredible Hulk. No matter how
powerful he became, his heart could still be shattered by Betty Ross, the daughter of
his greatest enemy, General "Thunderbolt" Ross. The Eisner Award-winning team of
Jeph Loeb and Tim Sale (Superman For All Seasons, Batman: The Long Halloween,
Daredevil: Yellow, and Spider-Man: Blue) continue their insightful look into the early
days of Marvel Comics' most popular heroes. In Hulk: Gray they unravel the origin of
the Hulk and in doing so uncover a secret that will change the way we look at Bruce
Banner forever. Collects Hulk: Gray #1-6.

作者介绍: 

杰夫·洛布（Jeph Loeb）

杰夫·洛布是艾美奖提名者和埃斯纳奖编剧／制作人得奖者，现居洛杉矶。他的众多作
品包括电视剧《超人前传》《迷失》和《英雄》以及电影《十八岁之狼》和《魔鬼司令
》。在漫画创作方面，他广为人知的是和极具天赋的艺术家及“同谋”
蒂姆·塞尔的合作，包括《蝙蝠侠：漫长的万圣节》《蝙蝠侠：黑暗胜利》《超人
四季》以及《猫女在罗马》。他同时也创作了《超人/蝙蝠侠》《女超人》以及《蝙蝠
侠：缄默》。

蒂姆·塞尔（Tim Sale）

蒂姆·塞尔是一名漫画艺术家，他与无畏的先导者杰夫·洛布合力创作了《蝙蝠侠：漫
长的万圣节》《蝙蝠侠：黑暗胜利》《超人：四季》《超胆侠：黄》和《浩克：灰》等
深入人心的经典作品。作为第1入选《艺术家聚光灯》系列的漫画人，他拥有无比的殊
荣。
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